
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 14 mei 2018 

1. Opening: 
Chris van Tilborg opent de vergadering; hij meldt de verlate komst van Rian van Pagee, Ad 
Blok en Fons Kortrijk. (daartegenover komt Evelien Storm vroeger). 
 

2. Vaststelling agenda: 
We voegen toe bij punt 5: 
- g. onafhankelijke cliëntondersteuning 
- h. coalitieakkoord 

 
3. verslag, afsprakenlijst en informatie: 

a. het verslag keuren we onveranderd goed. 
b. Activiteitenkalender: 

we kijken terug op: 
- Overleg met Hannie Maaskant over begeleiding statushouders. Ze is (nog steeds) op zoek 

naar vrijwilligers. Het geschetste beeld stemt niet vrolijk. Aan het eind van dit jaar gaan 
we nogmaals in gesprek met Hannie Maaskant. 

- Evaluatie markt woongemak: het aantal bezoekers is gelijk gebleven. Men denkt aan een 
reprise over anderhalf jaar. 

- Platform mantelzorg: het gaat ook een rol spelen in het inloophuis. 
- Chris van Tilborg kijkt terug op een bijzonder geslaagd meeloopmoment met Sjaak 

Veldman. 
- Hedenmiddag hadden Chris van Tilborg, Wilmy van Beek, Jaap Plomp, Theo van de Kamp, 

Erica van de Veen … en Joyce Koops overleg over de herinrichting van onze website. Chris 
van Tilborg geeft een korte toelichting. We streven naar toegankelijker, aantrekkelijker 
en begrijpelijker. 

- Ad Blok meldt twee zinvolle bijeenkomsten: “Veilig Thuis” en “Steunouder”. 
c. Financieel overzicht: 

We lopen het overzicht kort door en zetten een paar posten op de juiste plaats. 
d. Vooroverleg DB – gemeente 8 mei 2018 (bijlage): 
- Op 28 juni zal in Stroud een introductie plaatsvinden voor de nieuwe raad. Ook wij 

mogen een rol spelen: een interactieve ontmoeting van 10 minuten. De volgende 
vergadering noteren we wie beschikbaar is. 

- De opvolger van Arold Derix, Aldo Kivits gaat de meelezers benaderen. 
- Het jaarverslag van Stimenz is ons toegezegd en krijgen we die middag toegestuurd. We 

komen er op terug bij 5 g.  



 

4. Overleg gemeente met Evelien Storm en Gerard Maaskant: 
Evelien Storm doet het informatiemanagement en gaat dus ook over privacy, waarvan de 
wet  op 25 mei in werking treedt. Putten werkt samen met andere gemeenten, maar elke 
gemeente heeft haar eigen privacyregels. Voor ons is belangrijk hoe de afdeling samenleving 
ermee omgaat: is de privacy van cliënten gewaarborgd? 
De gemeente is thans bezig met beleid, daarna volgen de protocollen. Die zullen te zijner tijd 
op de website van de gemeente geplaatst worden. In de ontwikkeling speelt de 
participatieraad graag een rol: we denken graag mee en we houden graag de cliënt in beeld. 
 

5. Adviezen en dossiers: 
a. Registratie: Aldo Kivits houdt zich thans met de beleidsregels Wmo 2018 bezig. De inertie 

bij planning en voortgang frustreert ons. We overwegen hierover contact te leggen met 
het hoofd afdeling samenleving. 

b. Factor werk, gesprek met Arjan de Graaf: de werkgroep Participatiewet maakt alsnog 
een afspraak. 

c. Reactie advies Chronisch Zieken, raadsinformatiebrief. De inhoud geeft ons voldoende 
aanleiding hierover een advies uit te brengen. 

d. Mantelzorgcompliment: Jantine Dekker geeft aan dat het platform wel erg veel wil 
weten. Een compliment is een compliment en als je voor andere doeleinden informatie 
wil hebben, moet je dat ook duidelijk maken. Edwin van Harten zal dit melden op het 
Platform Mantelzorg. Het werkt afschrikwekkend en mogelijk is de privacy in het geding. 

e. Centrumplan: Fons Kortrijk gaat naar de bijeenkomst van de begeleidingscommissie. 
Aandachtspunten: toegankelijkheid, molgoten of alternatieven, inschakelen specialisten. 

f. Ombudsman: de informatie die Tineke Hoogendijk on stuurt is weliswaar informatief, 
maar bevat niet die informatie waar wij naar op zoek zijn. Het gaat ons om de meldingen. 
Aan het eind van het jaar nodigen wij de ombudsman uit. 

g. Cliëntonafhankelijke ondersteuning: het jaarverslag van Stimenz en de bijgevoegde 
beslispunten waren voor het DB reden om snel te ageren. B&W nemen namelijk op 
dinsdag 15 mei een besluit. Wij willen echter een advies uitbrengen. In een brief vragen 
we om uitstel van drie weken. De betrokken beleidsmedewerker acht deze interne 
rapportage niet vatbaar voor een advies en stuurt het verzoek niet door. Wij kunnen 
altijd achteraf een ongevraagd advies uitbrengen of hopen dat raadsleden alert zijn. We 
besluiten het jaarverslag aan alle leden van de participatieraad te sturen en over de gang 
van zaken contact op te nemen met het hoofd van de afdeling samenleving.  

h. Coalitieakkoord: we constateren dat de coalitie veel zinsneden uit onze handreiking 
heeft overgenomen, maar niet de inclusieve visie. Nu ontbreekt de samenhang. Chris van 
Tilborg zal gebruik maken van het inspreekrecht aanstaande donderdag. 

6. Communicatie: 
Wilmy van de Beek onderneemt alsnog actie: eerst moet de communicatie rond zijn, pas dan 
gaan we het “Luisterend-oormoment” uitvoeren. 
Burgerplatform: de werkgroep komt bijeen op woensdag 23 mei, 14.00 uur, te Stroud. De 
vergadering keurt het draaiboek goed. 
Het onderwerp “pesten” lijkt ons geschikt voor een burgerplatform (voorjaar 2019). 



 
 
 

7. Rondvraag: 
Edwin van Harten: vertolkt ieders gevoel bij het klimaat in deze vergaderruimte: benauwd, te 
warm, hoofdpijnbevorderend. 
Ad Blok: vraagt naar het doel van de besluitenlijst B&W. daarin kunnen wij voor ons 
interessante dossiers ontdekken. 
Wilmy van de Beek: ontvangt graag een app als er iets op haar mail staat. 
Chris van Tilborg: verzoekt een ieder rapportages vooraf schriftelijk te doen. Dat bevordert 
de vergadersnelheid. 
 

8. Reflectie: 
We kijken terug op een zinvolle vergadering (af en toe enige ruis). 
 

9. Sluiting: 
Chris van Tilborg sluit om 21.50 uur de vergadering. 
 
Jaap Plomp 
 
 


